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متن پرسش

سلام: میشه نظرتان رو درباره برنامه خندوانه بگید لطفا؟ به نظر من ترویج خنده و شادی به این

صورت درست نیست. اینکه بی دلیل یه عده چند ثانیه قهقهه بزنن و ... متشکرم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بنده فرصت دیدن این نوع برنامهها را ندارم ولی اینطور که شما میگود

ما در روایات داریم خندهی زیاد، روح را میمیراند. بنده جزوهای تحت عنوان «قهقهه و جهالت، تبسم و

حکمت» تنظیم کردهام که ظاهراً باید در روی سایت باشد. موفق باشید


